
 
MDG Ørland har følgende spørsmål til Kommunedirektøren i forbindelse med behandlingen 

av budsjettet for 2021, i kommunestyret 19. november 2020: 

  OPPDRETT: 
o Kan Ørland kommune ta eiendomsskatt fra oppdrettsnæringen? 
o  Hvilke vurderinger har kommunaldirektøren gjort i forhold til 

oppdrettsnæringen og eiendomsskatt?  
o Hvor mye eiendomsskatt kan Ørland kommunen ta inn kun på denne 

næringen? 
o Hvor mye kommer inn fra havbruksfondet for 2021.   
o Er disse midlene øremerket? 

  LÅN: 
o Ørland MDG er blitt oppmerksom på at kommunens lån har en rentefot på 

2.59%, hvorfor er rentefoten så høy?  
o Og er det vurdert en reforhandling av rentene på lån? 

 Annet: 
 Hvor mye er kommunen forespeilet å få i aksjeutbytte neste år? 
  Hvor mye koster utvalg for drift og strategi totalt for kommunen? 

 
Med Vennlig Hilsen Ørland MDG 

 
Ved Gert J.H Gabrielsen, Ketil Ring, Terje Olden og Dag F. Balavoine 


